
Rada Gminy Wielowieś

RG.0002.11.2024

Protokół Nr IX/2024

z Sesji Rady Gminy Wielowieś

w dniu 30 grudnia 2024 r.

IX Sesja Rady Gminy Wielowieś w dniu 30 grudnia 2024 r.
Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury
Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 o godz. 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Wielowsi , 

a zakończono o godz. 17:06 tego samego dnia. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy

Wielowieś Marek Kremzer

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Łukasz Bachman

2. Marcin Bułka

3. Julia Cepok

4. Beata Gawrońska

5. Marek Goryczka

6. Malwina Jaruszowic

7. Adam Klencz

8. Marek Kremzer

9. Izabela Leksy

10. Tomasz Musioł

11. Arkadiusz Nowak

12. Beata Pacyga

13. Łukasz Skowronek

14. Rafał Smaruń

15. Damian Wąsik

 Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

 Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2033

(druk nr 82).

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/476/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na rok 2024 r. (druk nr 83).

5. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2033 (druk nr 84).



6. Podjęcie uchwały w sprawie projektu budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r. (druk nr 85).

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych budżetu gminy niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 86).

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wielowieś (druk nr 87).

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zawadzkie w 2025 r. na 

realizację zadania pn. „Pomoc społeczna poprzez opiekę nad osobami chorymi, 

niepełnosprawnymi, samotnymi i starszymi” (druk nr 88).

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/171/2020 z dnia 2 lipca 2020 roku 

w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (druk nr 89).

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dotyczącego szczepień

profilaktycznych  dzieci  zameldowanych  na  terenie  Gminy  Wielowieś  przeciwko  bakteriom

meningokokowym grupy C na lata 2025 – 2028 (druk nr 90).

12. Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Gminy Wielowieś oraz przyjęcia

planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2025 rok (druk nr 91).

13. Zatwierdzenie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy Wielowieś za 2024 rok.

14. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.

15. Interpelacje i zapytania.

16. Zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji Rady Gminy Wielowieś są transmitowane 

i  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk  zgodnie  z  obowiązkiem

wynikającym,  z  art.  20  ust.  1  b  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie  gminnym.

Nagrania  obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji  Publicznej i  na stronie internetowej

Gminy. Rejestracja dotyczy dźwięku i obrazu, tym samym zbierane są dane o wizerunku osób

biorących  udział  w  obradach  sesji  oraz  treści  ich  wypowiedzi.  Przewodniczący dodał,  że

szczegółowe  informacje  przetwarzania  danych  osobowych  i  przysługujących  praw  w  tym

zakresie znajdują się na stronie internetowej i drzwiach sali sesyjnej.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kremzer otworzył IX Sesję Rady Gminy Wielowieś oraz

dokonał  sprawdzenia  kworum.  Na  stan  15  Radnych,  wchodzących  w  skład  Rady  Gminy

Wielowieś, w chwili stwierdzania prawomocności Sesji obecnych było 14 Radnych, a więc sesja

była prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przewodniczący poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem o rozszerzenie porządku

obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy Wielowieś 

z dnia 5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 

Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Gminy Wielowieś z siedzibą w Sierotach

na rok 2025.

Innych propozycji nie zgłoszono.



Głosowano w sprawie:

Przyjęcie porządku obrad wraz z zaproponowaną zmianą.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Porządek obrad został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.

Po głosowaniu porządek posiedzenia przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 -

2033 (druk nr 82).

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/476/2023 z dnia 28 grudnia 2023 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na rok 2024 r. (druk nr 83).

5. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2033 (druk nr

84).

6. Podjęcie uchwały w sprawie projektu budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r. (druk nr 85).

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych budżetu gminy niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 86).

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wielowieś (druk nr 87).

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zawadzkie w 2025 r. 

na realizację zadania pn. „Pomoc społeczna poprzez opiekę nad osobami chorymi, 

niepełnosprawnymi, samotnymi i starszymi” (druk nr 88).

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/171/2020 z dnia 2 lipca 2020 roku 

w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (druk nr 89).

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  polityki  zdrowotnej  dotyczącego

szczepień  profilaktycznych  dzieci  zameldowanych  na  terenie  Gminy  Wielowieś

przeciwko bakteriom meningokokowym grupy C na lata 2025 – 2028 (druk nr 90).

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ramowego  planu  pracy  Rady  Gminy  Wielowieś  oraz

przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2025 rok (druk nr 91).

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy Wielowieś  

z dnia 5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu



Budżetowego Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Gminy Wielowieś z  siedzibą  

w Sierotach na rok 2025 (druk nr 92).

14. Zatwierdzenie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy Wielowieś za 2024 rok.

15. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.

16. Interpelacje i zapytania.

17. Zakończenie obrad.

2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.

 Nie zgłoszono żadnych uwag.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam Klencz, 

Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz Skowronek, 

Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

Protokół został przyjęty.

3. Podjęcie uchwały NR IX/80/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2024 - 2033 (druk nr 82).

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2033 

(druk nr 82).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.



4. Podjęcie uchwały NR IX/81/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/476/2023 z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na rok 2024 r. 

(druk nr 83).

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/476/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na rok 2024 r. (druk nr 83).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

5. Podjęcie uchwały NR IX/82/2024 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2025-2033 (druk nr 84).

 Skarbnik Gminy Pani Martyna Perepetycja odczytała Uchwałę Nr 4200.IV.134.2024

IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 3 grudnia 

2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wielowieś projekcie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2033. Opinia stanowi załącznik do 

protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy Wielowieś. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie poszczególnych Komisji do projektu uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu.

Radni nie zgłosili żadnych uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2033 (druk nr 84).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 



Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

6. Podjęcie uchwały NR IX/83/2024 w sprawie projektu budżetu Gminy Wielowieś 

na 2025 r. (druk nr 85).

Przewodniczący poinformował, że tryb pracy nad projektem uchwały budżetowej zgodny jest  

z uchwałą XXXV/354/2022 przyjętą przez Radę Gminy Wielowieś w dniu 29.09.2022r. 

Zgodnie  z  tym trybem Wójt  Gminy  przekazał  Radnym w dniu  14  listopada 2024 r.  projekt

uchwały wraz z uzasadnieniem w programie e-sesja. Do dnia 15 grudnia komisje Rady, a także

poszczególni Radni mieli możliwość zgłaszania opinii oraz wniosków i poprawek do projektu

budżetu. W dniu 12.12.2024 r. odbyło się wspólne posiedzenie komisji, podczas którego projekt

budżetu był omawiany oraz opiniowany przez poszczególne komisje.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Skowronek, Przewodnicząca Komisji

ds. Społecznych Malwina Jaruszowic, Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Arkadiusz Nowak, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Klencz, 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawili opinie poszczególnych Komisji

do przedmiotowego projektu uchwały. Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował również, że w opiniach komisji stałych nie zostały

zgłoszone  żadne  wnioski  i  uwagi  do  projektu  budżetu.  Żadne  wnioski  i  uwagi  nie  zostały

zgłoszone do projektu także przez poszczególnych radnych. W związku z powyższym komisja

budżetowa nie miała podstaw dokonania analizy i przyjmowania ostatecznego stanowiska w tej

sprawie.

Skarbnik  Gminy  Martyna  Perepetycja  odczytała  Uchwałę  Nr  4200.IV.132.2024  IV  Składu

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  z  dnia  3  grudnia  2024  r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wielowieś projekcie uchwały budżetowej

na 2025 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi. Opinia stanowi załącznik do

protokołu.

Następnie Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 4200.IV.133.2024 IV Składu Orzekającego

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Katowicach z  dnia  3  grudnia  2024 r.  w sprawie opinii  

o  możliwości  sfinansowania  deficytu  przyjętego  w  projekcie  uchwały  budżetowej  Gminy

Wielowieś na 2025 rok. Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Radni nie zgłosili żadnych uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie projektu budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r. (druk nr 85).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

Uchwała została podjęta.

 7. Podjęcie uchwały NR IX/84/2024 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych budżetu gminy niepochodzących 

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 86).

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych budżetu gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (druk nr 86).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wielowieś (druk nr 87).

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały.

W trakcie dyskusji głos zabrał radny Arkadiusz Nowak informując, iż projekt uchwały był szeroko

omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji, wątpliwości budzi fakt, iż dopłaca się do 

odprowadzania ścieków mieszkańcom w miejscowościach, gdzie została wybudowana 

kanalizacja, natomiast w pozostałych miejscowościach nie ma dopłat. Właściciele 

nieruchomości, posiadający szamba ponoszą znacznie większe koszty związane z 

odprowadzaniem ścieków (wywozem szamb), aniżeli osoby przyłączone do kanalizacji 

a otrzymujące dodatkowo dopłatę. Radny zasugerował aby nie wprowadzać dopłat. 



Głos w dyskusji zabrał radny Adam Klencz. Mieszkańcy posiadający szamba przekazują głosy 

niezadowolenia z faktu, iż ponoszą wyższe koszty wywozu nieczystości w stosunku do osób 

podłączonych do kanalizacji a nie otrzymują dopłat. Radny przychyla się do tego aby 

zrezygnować z dopłat.

Głos zabrał Pan Wójt, jego zdaniem dopłaty powinny dotyczyć zadania, które w znacznym 

stopniu obciąża kosztami mieszkańców i jest uciążliwe społecznie. Dopłaty zostały 

zastosowane w czasie kiedy powstała oczyszczalnia ścieków w Wielowsi aby zachęcić 

mieszkańców do podłączania się. Obecnie właściciele nieruchomości są zobowiązani do 

przyłączania się do kanalizacji. Podkreślił, że właściciele nieruchomości, którzy nie mają 

możliwości przyłączenia się do kanalizacji ponoszą znacznie wyższe koszty odprowadzania 

nieczystości płynnych. Ponadto głos zabrali radni Marcin Bułka oraz Rafał Smaruń, odpowiedzi 

udzielił Pan Wójt. Głos w dyskusji zabrał również radny Łukasz Skowronek, stwierdzając, iż za 

jakiś czas należy kompleksowo przeanalizować koszty związane z odprowadzaniem ścieków 

oraz kwestię dopłat.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wielowieś (druk nr 87).

Wyniki głosowania

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (4)

Marek Goryczka, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

PRZECIW (7)

Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Malwina Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela 

Leksy, Arkadiusz Nowak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Łukasz Bachman, Tomasz Musioł, Beata Pacyga

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała nie została podjęta.

9. Podjęcie uchwały NR IX/85/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Zawadzkie w 2025 r. na realizację zadania pn. „Pomoc społeczna poprzez opiekę nad 

osobami chorymi, niepełnosprawnymi, samotnymi i starszymi” (druk nr 88).

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zawadzkie w 2025 r. na 

realizację zadania pn. „Pomoc społeczna poprzez opiekę nad osobami chorymi, 



niepełnosprawnymi, samotnymi i starszymi” (druk nr 88).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

10. Podjęcie uchwały NR IX/86/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/171/2020 z dnia 

2 lipca 2020 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (druk nr 89).

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/171/2020 z dnia 2 lipca 2020 roku 

w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (druk nr 89).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

11. Podjęcie uchwały NR IX/87/2024 w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej 

dotyczącego szczepień profilaktycznych dzieci zameldowanych na terenie Gminy 

Wielowieś przeciwko bakteriom meningokokowym grupy C na lata 2025 – 2028 (druk nr 

90).

 Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Malwina Jaruszowic przedstawiła pozytywną opinię 

do przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.



Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dotyczącego szczepień 

profilaktycznych dzieci zameldowanych na terenie Gminy Wielowieś przeciwko bakteriom 

meningokokowym grupy C na lata 2025 – 2028 (druk nr 90).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

12. Podjęcie uchwały NR UCHWAŁY NR IX/88/2024 w sprawie ramowego planu pracy 

Rady Gminy Wielowieś oraz przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2025 

rok (druk nr 91).

 Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Gminy Wielowieś oraz przyjęcia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2025 rok (druk nr 91).

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

Uchwała została podjęta.

13. Podjęcie uchwały NR IX/89/2024 w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady 

Gminy Wielowieś z dnia 5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla Zakładu Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Gminy Wielowieś z siedzibą w Sierotach na rok 2025

 Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.



Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 

5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Budżetowego

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Gminy Wielowieś z siedzibą w Sierotach na rok 2025.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, 

Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, 

Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

 Uchwała została podjęta.

14. Zatwierdzenie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy Wielowieś za 2024 rok.

 Opracowanie sprawozdań z działalności wszystkich Komisji Rady Gminy Wielowieś za 2024 r. 

było tematem wspólnego posiedzenia komisji.

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag.

Głosowano w sprawie:

Zatwierdzenie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy Wielowieś za 2024 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam Klencz, Marek 

Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz Skowronek, 

Rafał Smaruń, Damian Wąsik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Łukasz Bachman

NIEOBECNI (1)

Julia Cepok

Sprawozdania zostały przyjęte.

 15. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.

Wójt Gminy przedstawił Radnym informację ze swojej działalności w okresie od ostatniej Sesji,

które  obejmowało:  wykaz  wydanych  zarządzeń  Wójta  Gminy,  wykaz  podpisanych  umów,

informację o braku wniesionych skarg,  których rozstrzygnięcie byłoby w kompetencji  Wójta,

informację o braku naboru na stanowisko urzędnicze.

Pan  Wójt  złożył  podziękowania  Panu  Danielowi  Smolarz,  biorącemu  udział  w  wyścigach

rowerowych i promującemu Gminę Wielowieś w kraju i za granicą. Wyraził nadzieję, iż Gmina



będzie w dalszym ciągu wspierać osoby promujące ją. 

Wójt przeszedł do podsumowania roku 2024 r. składając podziękowania pracownikom Urzędu

Gminy,  gminnym  jednostkom  organizacyjnym,  jednostkom  kulturalnym  i  oświatowym.

Podziękował jednostkom OSP za aktywne pełnienie służby, klubom sportowym, organizacjom

pozarządowym,  kołom  gospodyń  wiejskich,  kołom  łowieckim,  kołom  gołębiarzy,  spółkom

wodnym,  wszystkim,  którzy  działają  na  rzecz  Gminy.  Podziękował  także  radnym,  za

zaangażowanie w pracę i za aktywność. Wójt złożył życzenia noworoczne.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Marek  Kremzer.  Złożył  podziękowania

pracownikom  Urzędu  Gminy  oraz  Radnym.  Podziękowania  i  życzenia  noworoczne  złożył

również Zastępca Przewodniczącego radny Arkadiusz Nowak.

16. Interpelacje i zapytania.

W trakcie dyskusji głos zabrała Pani Dorota Zawiszewska, sołtys wsi Kieleczka. Odpowiedzi 

udzieliła Pani Anna Meinhardt – Zastępca Wójta Gminy. Pani Zawiszewska prosiła o pomoc 

w naprawie tablicy informacyjnej w Kieleczce (popękana szyba). Złożyła również życzenia 

noworoczne.

Głos zabrał Pan Stefan Skopek, sołtys wsi Sieroty. Poruszył kwestię nagłośnienia Sesji. 

Odpowiedzi udzielił Pan Paweł Kaczmarek – informatyk UG.

Radny Adam Klencz zadał pytanie dotyczące budowy szatni przy LKS Świbie, odpowiedzi 

udzielił Pan Wójt.

17. Zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Marek Kremzer zamknął IX Sesję

Rady Gminy Wielowieś o godzinie 17:06.

Załączniki:
1. Uchwały Rady Gminy od Nr IX/80/2024 do Nr IX/89/2024.
2. Opinie Komisji Rady Gminy Wielowieś.
3. Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej.
3. Listy obecności.


